
 1 

Zápis z 9. jednání finančního výboru ZM Kolín, 
které se konalo ve středu dne 22. 01. 2020 

v areálu zámku v budově Podnikatelského inkubátoru CEROP 
 
Přítomni: Ing. Kmoch, p. Cemper, RNDr. Horáček, Mgr. Kárník, p. Král, Ing. Malíková, Ing. 

Máslík (příchod 14:05), Ing. Navrátil, Mgr. Ing. Pospíšil, p. Smetana (příchod 
14:03), p. Truska, Ing. Vobora 

Omluveni: Doc. PhDr. Drška 
Hosté: Mgr. Kašpar, p. Najbrt,  vedoucí odborů 
________________________________________________________________________
_ 
 
Program: 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

2. I. rozpočtové opatření na rok 2020 

3. Čerpání rozpočtu k 30. 11. 2019 

4. Různé  

________________________________________________________________________

__ 

Jednání bylo zahájeno ve 14.00 p. Kmochem 
 
Schválení programu: 10 – 0 – 0  
 

1. Kontrola zápisu z minulého jednání 

 OŘR 8535 Provoz a údržba veřejných WC + Smart WC – co se za rozpočtem 
1,2mil skrývá? – p. Kokeš dodal členům 11. 12. 2019 podrobný komentář včetně 
smlouvy. 

 OŘR 0615 – Příjem za odvod srážkových vod od majitelů ploch – o co se jedná? p. 
Kokeš se omluvil z účasti na dnešním zasedání FV a přislíbil rozeslat komentář 
v nejbližších dnech. 
 

2. I. rozpočtové opatření na rok 2020 
 

 Úvodní slovo p. Kašpar:  
 toto opatření obsahuje především rozpis dotací kulturním a sportovním 

organizacím. V investiční části rozpis jednotlivých dotací pro SMSK, a. s. 
 rozepsány prodeje pozemků v PZKO – se společností MANAG a Raisa 

uzavřena smlouva. 
 navýšení rozpočtu Městské policie – jde o zákonné navýšení platů 

strážníkům – vláda o tom rozhodla až po schválení ročního rozpočtu. 
 navýšení OŘR 8512 – po převedení nezaplacených projektů z roku 2019 

bylo potřeba navýšit rozpočet, aby se mohly objednávat projekty další (2020, 
2021). 

 I. rozpočtové opatření obsahuje i skutečný zůstatek na účtech k 31. 12. 2019. 
Rezerva se tímto RO mění na 16.860tis Kč. 

 p. Kárník: 
 dle mého názoru se měly některé hodnoty položek a položky objevit již 

v návrhu rozpočtu na rok 2020. 
 str. 6 – dotace pro SMSK, a. s. – OŘR 8308 – 200tis. na nové webové 

stránky se mi zdá příliš. P. Kašpar – webové stránky SMSK a. s. nejsou 
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vůbec jednoduché, budou mít i rezervační systém včetně e-shopu, 
provozovatel bude vysoutěžen. P. Pospíšil – dozorčí rada SMSK, a. s. se po 
diskuzi usnesla, že cena je přiměřená. 

 OŘR 8313 – vybudování tréninkového pískového hřiště na ZS je pro 
hokejisty? P. Kašpar – je to požadavek ze strany hokejistů. Hřiště bude 
v zadní části areálu ZS. 

 str. 9 – OŘR 5830 – zdůvodnění navýšení je zvláštní… P. Král – došlo 
k chybě, to se v tom počtu čísel stane, nyní je to opraveno. 

 OŘR 7260 – Rekonstrukce ul. K Vinici – rozšíření – celkem výrazné 
navýšení, akce se soutěžila, kolik stála celkem? P. Kašpar – akce se 
soutěžila, převážná část akce byla zaplacena již v prosinci, nyní je 
v rozpočtu doplatek a vícepráce. P. Káninský – částka je opodstatněná. 
Smlouva o dílo včetně dodatku č. 1 se zhotovitelem je na součtovou částku 
3.005.530,91 Kč včetně DPH. Celkové náklady na stavbu (včetně projektu, 
TDI, vynucené přeložky kabelu ČEZ a CETIN) čítají 6.245.582,97 Kč vč. 
DPH. Při alokaci finančních prostředků do rozpočtu města na rok 2020 byl 
v listopadu předpoklad  převodu nevyfakturovaných položek pouze 
1.500.000 Kč. Zhotovitel oproti předpokladu nestihl vyfakturovat podstatnou 
část odvedených prací z důvodu zdržení ohledně dodatečně nasmlouvaných 
závazků a řádek rozpočtu pro I.RO bylo proto nutné navýšit o tyto finance – 
1.650.000 Kč na finální částku 3.150.000 Kč. 

 OŘR 7280 – Rekonstrukce ul. Moravcova (Březinova) – ODVZ nesoutěžil 
sám? P. Káninský – ODVZ soutěžil administrátora zakázky. Odpověď ODVZ 
- administraci veřejné zakázky vztahující se k OŘR 7280, na základě 
výsledků soutěže, měla na starosti firma AREA 2000 s.r.o. 

 str. 11 – nový řádek na autobusové nádraží – proč nebyl tento řádek dán už 
do návrhu rozpočtu? P. Káninský – neměli jsme územní rozhodnutí, tudíž 
jsme ještě nevěděli, kdy budeme realizovat. 

 str. 12 – OŘR 8105 – ZŠ havárie – havárie střešního krovu má nějakou 
souvislost s OŘR 8124? P. Michalčík a p. Káninský – ano souvisí to spolu. 
Při realizaci půdní vestavby bylo zjištěno zatékání krovu, které bylo potřeba 
okamžitě řešit. P. Kárník – krov nebyl součástí zadávací dokumentace? P. 
Káninský – střecha byla pokládána před r. 2010 a ani při prvotní kontrole 
před vestavbou nebylo zjištěno, že by bylo potřeba ji opravovat. 

 str. 19 – nový řádek TJ Sokol Kolín – projektová dokumentace pro stavbu 
atletického tunelu – kde by měl tunel být a proč stavbu nebude realizovat 
SMSK, a. s.? P. Kašpar – tunel by měl stát na atletickém stadionu podél lesa 
u stávajícího běžeckého oválu. SMSK, a. s. by nemohla žádat o případnou 
dotaci z MŠMT. 

 str. 26 – OŘR 8293 – i tento řádek mohl podle mého názoru už být součástí 
návrhu na rok 2020. 

 str. 27 – OŘR 5880 – těším se na květinové pyramidy do ulice Pražská… 
 str. 28 – OŘR 8576 – aktualizace pasportu zeleně – kdo dělal původní 

pasport, kde se pohybuje cena? P. Smutný – firma Safe trees, cena je max. 
120Kč/strom (u jednotlivých stromů). P. Kárník – aktualizace si nemůžeme 
dělat sami? P. Smutný – jsem rád, že to dělá firma, která pod to dá kulaté 
razítko, což eliminuje odpovědnost města. 

 str. 29 – OŘR 6450 Právní služby – kolik máme teď právních zástupců? P. 
Kašpar – JUDr. Blažek, JUDr. Jančák, Mgr. Kasal, Mgr. Prokop. 

 str. 30 – Příspěvek obcí na dopravní obslužnost MAD – jak budou platby 
probíhat? P. Najbrt – náklady budeme obcím přefakturovávat. Částka je 
dána zatím odhadem. 
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 p. Kmoch – jak vypadá aktuální stav ohledně Pražské ulice s Geosanem? P. 
Kašpar – tento týden proběhla schůzka, do příštího týdne by měla být zpracována 
zpráva a právní dohoda. V každém případě jsme dosud sankční úhrady uplatnili 
zápočtem na jimi vystavené faktury. 

 p. Navrátil – str. 10 – OŘR 8124 a 8140 – jedná se opravdu o vícepráce nebo je to 
přesun fakturace z roku 2019? P. Káninský – jedná se o vícepráce, byly na ně 
uzavírány dodatky. 
 

  Hlasování: 10 – 0 – 2 
Finanční výbor se usnesl doporučit Zastupitelstvu města Kolína schválení návrhu 
I. rozpočtového opatření na rok 2020. 
 

 
 

3. Čerpání rozpočtu k 30. 11. 2019 
 

 členové vzali čerpání rozpočtu na vědomí 
 

 
4. Různé 
 
 p. Villner – dostali jste na stůl VIII. Rozpočtové opatření, které schvaluje pouze 

Rada města a obsahuje narovnání dotací mezi ÚSC. FV vzal toto RO na vědomí. 
 p. Kárník – na webových stránkách města chybí zápisy z jednání RM v roce 2020. 

P. Král – může se to stát, když je třeba ověřovatel nemocen nebo na dovolené a 
není možné zápis hned ověřit. 

 p. Kárník – na webových stránkách v záložce Finančního výboru jsou zápisy 
zveřejněny uživatelsky velmi nekomfortně… P. Kašpar – dáme celou záležitost do 
pořádku. 

 p. Kárník – jaká je nyní situace kolem mastného fleku na autobusovém nádraží? P. 
Najbrt – kostky budou přeskládány na náklady společnosti Arriva. 

 pí. Malíková – Úřad pro zastupování státu nabízí k prodeji pozemky po Kolíně, 
sleduje toto někdo? Některé pozemky navazují na pozemky města nebo mohou být 
z pohledu potřeb města pro něj zajímavé… P. Kašpar – ÚZSVM nám dává vědět, 
dané řeší Odbor správy městského majetku. Nyní s nimi o některých pozemcích 
jednáme. 

 
 

Přístí jednání Finančního výboru se uskuteční mimořádně už 04. 03. 2020 
 
Jednání skončilo v 14:50 
 
 
 
Zapsala: Jelínková      

 
 
 

                                                                   Ing. Václav Kmoch  
                                                                                  předseda finančního výboru 


